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Készült: Az Emberi Erőforrás Bizottság 2016. oktĺíber 5-én (szerdán) 09,00 órakor

a I őzsefv átosi Polgármesteri Hivatal
(Bp. VIil.' Baĺoss u.63-67.) III. emelet 300-as tárgyalőjában megtaľtott 8. rendes ĺiléséről

Levezető elnök: Zentai oszkár

Jelenlévő tagok: Simon György _ alelnök
Dr. Szilágyi Demeter _ alelnök
Erhardt Zo|tá,nné Dr. Ferencz orsolya - alelnök
Balogh István
Kaiser József Lajos
Komássy Zsolt Akos
Dľ. Erőss Gábor János
Nagy Gáborné
Kis Kornélia
Máté András
Vámos Andľea
Bálint Gergely
C amaľa-Be r eczkí Ferenc Mikló s

Távolmaradását bej elentette: Török Patľik

Jelenlévő meghívottak: Sántha Péterné _ alpolgármester, Dr. Mészár Erika - aljegłző, Dr.
Kovács Gabriella _ aljegłző, Dr. Balla Katalin _ Jeg,,zői Kabinet vezetője, Dľ. Dabasi Anita
_ önkormányzati Jőtanácsadó, Dr. Bojsza Kľisztĺna _ Humánszolgáltatási Üg,,osztáIy vezetője,
Dr. Galambos Eszter _ Gazdálkodási Ügłosztály vezetője,Iványi Gyiingyvór - Vórosépítészeti
Iroda vezetője, Bodnár Gabriella _ Szervezést és Képviselői Iroda vezetője, Kincses Ibolya _
Humánknpcsolati Iroda vezetője, Dr. KaszanyĹKollár Zsuzsanna _ Családtámogatási lroda
vezetője, Dľ. Tárnokĺné Joó Ildikó - Napraforgó Egłesített ovoda igazgatója, Varga Zita _
Józsefváros Kozösségeiért Nonprofit Zrt. képviseletében, Váradi Gĺzella _ Józsefvárosi Szociális
SzolgáItató és Gyermekjóléti Központ intézményvezetője, Tar-Bárczy Szilvia _ Józsefiárosi
Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Kozpont áItalónos vezető-helyettese, Yáczi Mĺk|ósné -
Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ, Józsefvárosi Kábítószerügyi
Eg,,eztető Fóľum munkatársa, Koscsóné Kolkopf Judit _ Józsefvárosi Egłesített Böĺcsődék
vezetője, IIlés István - Józsefvárosi Gazdálkodósi Központ Zrt. irodavezetője, Farkas István -
Reményi Ede Cigányzenész Szövetség képviseletében, Szabó Maľgit Magłar
Individuálpszichológiai Egłesület képviseletében, Gánay Zo|tán _ Józsefvórosi Kábítószeľügyi
Egyeztető Fórum tagja



Zentai Oszkár
Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Az Emberi Erőforrás Bizottság 2016. évi 8. rendes ülését
megnyitja. Megállapítja, hogy a Bizottság határozatképes. Ügyrendben megadja a szőt dľ. Erőss
Gábornak.

dľ. Erőss Gáboľ
Egyszenĺ kérése lenne, mégpedig az,hogy a kĺjvetkező képviselő-testületi tilés napirendjei közül
a zcjldstratégiáttárgyalja meg a Bizottság, mivel hatáskore szerint éľintett. Javasolja aBizotÍság
napiľendj ére tĺjrténő felvételét.

ZentaiOszkár
Támogatja az elképzelést. A II.2-es napirend (Javaslat Helyi Esélyegłenlőségi Program
felülvizsgáIatóra) mát meg!árgya|ásra keľtilt a Bizottság źĺIta|, tartalmában nem változott az
előteľjesztés, ezért most nem keľiil megtárgya|ásra. Javasolja, hogy e helyett a napirendi pont
helyett II.2-es napirendként tźlrgyalják a ,,Javaslat kerüĺeti zöldstratégiával kapcsolatos döntések
meghozatalára,' című előterjesztést. Megkéri a Hivatal munkatársait, hogy fenymásolják le, és

kerüljön kiosztásra. Amermyiben sziikséges, olvasási szĺinetet is el fog ľendelni. A napirendet az
el őbb i smertetett v áIto ztatásokkal b o cs áti a szav azásr a.

Napiľend:

I. Átľuházotthatáskörbenmeehozhatódiintések:

1. Javaslat szervezetek beszámolójának elfogadására
(íľ ás b e l i e l őt erj e s zt é s)
Eĺőteľj e sztő : dr. Boj sza Krisztina - Humánszol gáltatás i ügło sztályvezető

2. Javaslat a TIT Kossuth Klub Egyesület 2016. I. félévi tevékenységérőI szóló
beszámoló elfogadásáľa
(ír ásb eli előterj es zté s)
Előterj e s ztő : dr. B oj s za Kris ztina _ Humónszol gáItatás i ügyo sztólyvezető

3. Javaslat kábítĺíszer-ellenes program megvalĺósításával kapcsolatos dtintések
meghozata|ára
(írásb eli előterj e sztés)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsoĺya - képviselő

4. Javaslat a2016. évi ,,Józsefuárosi Szociális Munkáért,, szakmai kitiintetésre
(írásbeti előterjesztés) ZABrT ÜlÉs
Előteľjesztő: Zentai oszkár _ Emberi Erőforrás Bizottsóg elnÓke

5. Javaslat hátľalékkezelési támogatás iľánti kérelmek elbírálására
(írdsbeti előterjesztés) Z^RT ÜI,És
Előterj e sztő : Sántha P éterné - alpol gármester

6. Javaslat a20|.6. évi táboroztatásí támogatás felosztásáľa
(írásbeti előterjesztés) zŁPtr ÜI,És
Előterj e sztő : Sántha P étern,! - alpol gárme ster



il. Képviselő-testületi előteľiesztések:

1. Javaslat a trianoni emlékhellyel kapcsolatos dtintések meghozata|ára
(ír ásb el i előterj e s zté s)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté - polgármester

2. Javaslat keľiileti ziildstratégiával kapcsolatos dtintések meghozata|ára
(ír ds b e li e ĺóterj es zté s)
Előterjesztő: dr. Kocsis Mĺźté - polgórmester

3. Javaslat a házasságkötés e|őtt á||ő páľok megajándékozásárő| sző|ő rendelet
elfogadására
(írásbeli eIőterj e szté s)
Előterjesztő: dľ. Kocsis Máté - polgármester

4. Polgármesteri tájékoztatő a lejárt határidejíĺ testületi határozatok végľehajtásárő|,
az e|őző ĺilés óta tett fontosabb intézkedésekľől, a jelentősebb eseményekľől és az
tinkormányzati pénzeszkiizłik átmenetileg szabadľendelkezésű részének pénzpĺaci
jellegű lekiitéséről
(ír ás b el i t áj é kozt at ó)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté -polgármesteľ

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy aBizottsźlg 13 igen, 0 nem, I tartőzkodássa| az alábbi napirendet elfogadta:

12912016. (X.05.) sz. EMBI határozat (13 ieen,0 nem szavazattal' 1 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bízottság az a|ábbí napirendet fogadja el:

Napirend:

I. Átľuházotthatásköľbenmeghozhatódöntések:

1. Javaslat szewezetek beszámolójának elfogadására
(írásb eli előterj eszté s)
Előterj e sztő : dr. B oj sza Krisztina - Humánszolgáltatósi ügło s ztályvezető

2. Javaslat a TIT Kossuth Klub EgyesüIet 2016. I. félévi tevékenységéľőI szĺĎló
beszámoló elfogadására
(írásbeli előterj e szté s)
Előterj esztő : dr. B oj sza Krisztina _ Humóns zol gdltatás i üg,to sztáĺyvezető

3. Javaslat kábítószer-ellenes pľogľam megvalĺisításával kapcsolatos diĺntések
meghozata|ára
(ír ás b eli előterj es zté s)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - képviselő



4. Javaslat a2016. évi,,Jĺizsefvárosi Szociális Munkáért,, szakmai kitiintetésre
(írásbeti előterjesztés) zĺnr Ül,ns
Előterjesztő: Zentai oszkár - Emberi Erőforrás Bizottság elnoke

5. Javaslat hátľalékkezelési támogatás iránti kére|mek elbíľálásáľa
(írásbeĺi előterjesztés) zÁnľ ÜI,És
Előteľjesztő : Sántha Péterné - aĺpolgármester

6. Javaslat a 2016. évi táboroztatási támogatás felosztására
(írásbeli előterjesztés) Z^RT ÜI,ps
El őterj e s ztő : Sántha P éterné _ alpoĺgóľme ster

il. Képviselő.testĺiletielőteriesztések:

1. Javaslat a tľianoni emlékhellyel kapcsolatos dtintések meghozata|ára
(ír ásb eĺ i előterj e sztés)
Előterjesztő: dr. Kocsis Móté - polgórmester

2. Javaslat keľületi ztildstratégiával kapcsolatos döntések meghozata|ára
(íľásbeli előterj esztés)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté - polgórmester

3. Javaslat a házasságkiités előtt áiI'ó, párok megajándékozásáról szóló ľendelet
elfogadására
(ír ásbeli el őterj e sztés)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté - polgármester

4. Polgármesteľi tájékoztatő a|ejárt határidejíĺ testületi határozatok végrehajtásáről.,
az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekrőI és az
tinkormányzati pénzeszktizök átmenetileg szabadrendelkezésű ľészének pénzpiaci
jellegű lektitéséről
(íľ ós b e I i táj éko ztat ó)
Előteľjesztő: dr. Kocsis Mdté - polgármester

I. Átľuházotthatáskłirbenmeghozhatódöntések:

Zentai oszkár
Van-e külön tźn gyalásraj avaslat? Megadj a a szőt Komássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Az l.6-is napirendi pontot szeretné külön targyalru. Eľintettség okán a szavazásban nem fog részt
venni.

Zentai oszkár
Megadja aszőt dr. Erőss Gábornak.

dľ. Erőss Gábor
AzI.4-es napirendi pontot szeľetné külön tfugyaIni.



Zentai Oszkár
Megadja a szőt Bálint Gergelynek.

Bálint Geľgely
(A hozzászólás nem hallható.)

Zentai Oszkáľ
Az I.l-es napiľendet kéri külön térgya|ásra, rendben. További javaslat hiányźtban megnyitja a
blokkban maradt előterjesztések vitáját. A vitát |ezfuja. Szavazásra bocsátja az alábbihatźlrozaÍi
javaslatokat:

Napĺrend I/1. pontj a : Javaslat szew ezetek beszámolój ának elfo gadásáľa
(ír ásb eli elő teĘeszté s)
El ő terj e s ztő : dľ. B oj s z a Kľ i s zt iną - Humáns zo l gólt at ás i üglo s z t ólyv e z e t ő

A napiľend I/1. pontját küliin táľgyalásra kikéľték.

Napirend Il2. pontja: Javaslat a TIT Kossuth Klub Egyesůilet 2016. I. félévi
tevékenysé gérő| szóló beszámoló elfogadására
(ír ás b eli előteľj e szté s)
EI őterj es ztő : dr. B oj sza Kr isztina _ Humáns zol gáltatás i ügło s ztályvezető

Az Emberi Erőfonás Bizottsáe űgy dĺint, hogy elfogadja a TIT Kossuth Klub Egyesület
(székhely: 1088 Budapest, Mtizeum u. 7.' nyilvántartási szźlĺĺl:0I-02-0002360, képviseli: Gyenes
Adám igazgatő) 20I 6. I. félévi tevékenysé géróI szőIő beszámolój át.

Felelős: polgáľmester
Hatáľidő: 2016. október 05.

Napiľend I/3. pontja: Javaslat kábítĺószer.ellenes progľam megvalĺósításáva| kapcsolatos
d ii ntés ek meghozata|ár a
(írásbeli el őterj es zté s)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - képviselő

Az Emberi Erőfoľrás Bizottság úgy đont, hogy

1. hozzźtjáĺuI ałlhoz, hogy a keľĺileti kábítőszer-ellenes program keretében tartandó Életvęzetési
ismeretek és készségek címmel, 30 fü józsefuárosi középiskolában és általĺános iskolában
tanító tanát tészéte személyiségfejlesztő, drog-prevenciós célú pedagógus-továbbképző
műhelymunka 20|6. októbeľ |7. ĺapjátől,2016. október 20. napjáig tartő lebonyolítása
érdekében a SYLVAX Kereskedelmi és Szolgáltató Bt.-vel (székhelye: 4400 Nyíregyhríza,
Saľkantyri utca 25. fsú,. I.' cégsegyzékszźtm: 15 06 084691) megbízási szetzodés keriiljön
megkĺitésre, melynek fedezęte 1.578.600,- Ft <isszegben a 11301 kábítószer-ellenes
programok címen biztosított.

Felelős: polgármester
Határidó: 20I 6. október 5.

2. fe|kéri a polgármestert a hatáľozat 1. pontjában elfogadott szerződés a|źirźsźlra'



Felelős: polgármester
Hatáľidő: 2016. október 17.

3. felkéri a jegyzot a hatátozat 1. pontja szerinti képzés vendéglátásával kapcsolatos
intézkedések megtételére, melynek fedezete bruttó 110.000,- Ft + EHo 35.340,- Ft, SZJA
19.640,- Ft cisszegben a 11301 kábitőszer-ellenes pľogramok címen biztosított.

Felelős: jegyző
Határiđó: fjl 6. októbeľ 1 7.

4. felkéri a jegyzőt a Jőzsęfvźtrosi Kábítószerügyi Egyezteto Tanács 2016. decemberi 1 napos
konferencitljának venďég|átásával kapcsolatos intézkedések megtételéľe, melynek fedezete
bruttó 80.000,- Ft + EHo 25.700'- Ft, SZJA 14.300,- Ft összegben a 11301 kábítőszer-ellenes
progľamok címen biztosított.

Felelős: jegyző
Hatáľidő: 2016. december 1.

Napiľend I/4. pontja: Javaslat a20L6. évĺ,,Jĺizsefuáľosi Szociális Munkáért'' szakmai
kitiintetésre
(írásbeti előterjesztés) zĺPtr ÜlÉs
Előterjesztő: Zentąi oszkńr _ Emberi Erőfoľrás Bizottság elnoke

A napirendll4. pontját küliin táľgyalásľa kikéľték.

Napirend I/5. pontja: Javaslat hátral'é|<kezelési támogatás iľánti kéľelmek elbíľálásáľa
(írósbeti előterjesztés) zÁnľ ÜI,ľs
Előteľj e sztő : Sántha P éternłć - alpol gármester

Napiľend U6. pontja: Javaslat a2016. évi táboroztatási támogatás felojztásáľa
(írósbeli előteľjesztés) ZART ULES
Elő terj es ztő : Sántha P éterné - alpo l gárme ster

A napirendll6. pontját kiiltin tárgyalásra kikéľték.

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy a Bizottság 12 ígen,O nem, 2 l'artőzkodással elfogadtaahatźrozatokat:

Napiľend Il2. pontja: Javaslat a TIT Kossuth Klub Egyesület 20t6. I. félévi
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására
(írás beli előterj eszté s)
Előterj e sztő : dr. Boj sza Krisztina - Humónszol gáltatás i iigyo s ztályvezető

130/2016. (X.05.) sz. EMBI határozat (12 igen' 0 nem szavazattal" 2 taľtózkodás mellett)
(ľematikni blokkban tortént a szavazás)

Az Emberi Erőfonás Bizottság úgy dönt, hogy elfogaďja a TIT Kossuth Klub Egyesület
(székhely: 1088 Budapest, Múzeum u. 7., nyilvantaľtási szám:0I-02-0002360, képviseli: Gyenes
Adám igazgatő) 2016.I. félévi tevékenysé gérőI szőllő beszttmo|őjźĺ.



Felelős: polgármester
Határidő: 2016. októbeľ 05.

Napirend I/3. pontja: Javaslat káhítőszer-ellenes program megvalósításával kapcsolatos
dtintések nreglrozataláľa
(írĺźsbeli eIőterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya _ képviselő

131/2016. (X.05.) sz. EMBI határozat (12 ieen. 0 nem szavazattal.2 tartózkodás me|lett)
(ľematikai blokkban tortént a szavazás)

Az Emberi Erőforrás Bizotĺsźąúgy dönt hogy

1. hozzájźru| a\lhoz, hogy a kerĹileti kábítószer-ellenes pľogram keretében tartandó Életvezetési
ismeľetek és készségek címmel, 30 fő józsefuaľosi középisko|ában és általános iskolában
tanítő tartár részéte személyiségfejlesztő, dľog-pľevenciós célú pedagógus-továbbképző
múhelymunka 2016. október 17. napjátő| 2016. október 20. napjáig tartó lebonyolítása
érdekében a SYLVAX Keľeskedelmi és Szolgáltató Bt.-vel (székhelye: 4400 Nyíregyháza,
Saľkantyú utca 25. fszt. I., cégsegyzékszétm: 15 06 084691) megbizási szerződés keľiiljön
megkötésre, melynek fedezete 1.578.600,- Ft összegben a 1 1301 kźlbítőszerellenes
progľamok címen biztosított.

Felelős: polgármester
Hatĺíridő: 20|6. októbeľ 5.

2. felkéri a polgĺíľmestert a hatáĺozat 1. pontjában elfogadott szerzodés a|áirtsźtra.

Felelős: polgármester
Határidő: 20| 6. október 1 7.

3. felkéľi a jegyzót a hatźlrozat 1. pontja szerinti képzés vendéglátásával kapcsolatos
intézkedések megtételére, melynek fedezete bruttó 110.000,- Ft + EHo 35.340,- Ft, SZJA
|9'640,- Ft ĺlsszegben a 11301 kźlbítőszer-ellenes programok címen biztosított.

Felelős: jegyzo
Hatándó: 20|6. október 1 7.

4. felkéri a jegyzőt a Iózsefváĺosi Kábítószerigyi Egyeztető Tanács 2016. decemberi 1 napos
konferenciájának vendég|átásával kapcsolatos intézkędések megtételére, melynek fedezete
bruttó 80.000,- Ft + EHo 25.700,- Ft, SZJA |4.300,- Ft ĺisszegben a 1 1301 kábítószer-ellenes
programok címen biztosított.

Felelős: jegyzó
Hatáĺidłĺ: 2016. december 1 .

Napirend I/5. pontja: Javaslat hátľalékkezelési támogatás iľánti kéľelmek elbírálására
(írásbeĺi előterjesztés) z1.nr Üĺ,ns
Előterj e s ztő : Sántha P éterné - alpol gármesteľ



A napirendtárgya|álsazárt ůilés keretében ttiľténtazMötv.46.$ (2) bekezdése értelmében.
A napiľend tárgya|ása során elhangzottakat és a meghozott 13212016. (X.05.) sz. EMBI

határozatot a zárt iilésről készült jegyzőktinyv tarta|mazza.

Napiren d I/1. pontj a : Javaslat szerv ezetek beszámolój ának elfo gadására
(ír ásb eli előterj e szté s)
Előterj e s ztő : dr. B oj sza Kris ztina _ Humánszol gáltatás i ügyo sztólyvezető

Zentai oszkár
Külĺjn koszĺjnti a szervezetek megjelent képviselőit. A napirend vitájźĺ megnyitja. Megadja a
szót Bálint Gergelynek.

Bálint Gergely
A napirendi ponttal, illetve az előterjesztéssel kapcsolatban zavarba kerĹilt. Az eloterjesztésben
szereplő kitételek, feltételek szeľint jogvesztő hatáIlya| jár dZ, hogyha a kedvezményes
támogatást kérő civil szervezetek nem teljesítik kötelezettségeiket, illetve nem megfe|eló az
általuk végzett tevékenységről beadott beszámolók tatalma a Kt.-ben megfogalmazott elvaľások
szerint. ot civit szervezet adott be kéľelmet, többségfüben - talán egy civil szetvezet kivételével

a szakmai beszámoló, illetve a következő évre vonatkozó tevékenység tekíntetében
mindannyian késéssel adtak le ezeket a dokumentumokat. Ebben az értelemben nem teljesítették
kötelezettségeiket, illetve késve teljesítették. osszehasonlítva az I.2-es pontban benýjtott TIT
Kossuth Klub Egyesület kérelmének elbírálásával kapcsolatban ań.|źila,hogy az előterjesztő...

Zentai oszkáľ
Elnézést kér, de az egy másik napirend.

Bálint Gergely
Igen, de szeretne egy összehasonlítást tenni.

Zentai Oszkár
Rendben, folytassa.

Bálint Geľgely
Tehát azt látta, az I.Z-es pontban targyalandó kérelem beadásához viszonyítva jelen kérelmek
beadását, hogy ott az e|óteqeszto érezhetően elolvasta a civil szervezet tevékenységéľől szóló
beszámolót, és ennek megfelelően' annak tarta|mźrahivatkozva javasolja a kérelem elfogadását.
Ugyanezt a metódust nem tapasztalta az l.l-es napiľendben tźrgyalandó civil szervezetek
kérelmeinek elbíľálásával kapcsolatban, ez lęnne az egyik fontos észľevétele. A másik pedig,
hogy zavarba esett az előteqesztés olvasásakor, mert az előterjesztés tĺirvényi hivatkozásaira
utalandó, teljesen ellentmondó a beadott kérelmek tarta|ma az eIőterjesztett javaslattal. Tehát
egyrészt észrevételezi a civi| szervezetek késlekedve beadott...

Zentai oszkáľ
Jelzi, hogy nem szifüséges megismételni az elmondoÍtakat,|ejźtrtazídő.Yá|aszadźsramegadjaa
szőt az előterjesztőnek, dr. Bojsza Kľisztinanak.

dľ. Bojsza Krisztina
Valóban helyes a megállapítás, hogy késve nýjtottfü be a szervezetek a bęszźtmolóikat.
Majdnem minden bizottsági ülésre van hason|ő targyil előterjesztésük, abból megállapítható,



hogy sajnos nagyon sok szervezet van, amely nem tudja tałtani a máľciusi, illetve a májusi
határidőt. A hivatkozott képviselő-testtileti döntésben nincs olyan szabá|y, hogy amennyiben
késve nyrijtja be, abban az esetben kcitelessége az onkormtnyzatnak akeđvezméný megvonni,
és onnantól kezdve a magasabb bérleti díjat megállapítani a szervezeÍeknek, ezért tartalmazza
jelen előterjesztés azt a javaslatot, hogy a Bizottság támogassa, hogy a Yátosgazdálkodási és
Pénzügyi BizoĹĹság a kedveznlényes béľleĹi díjat állapítsa meg aZ aĺlott helyiségek
vonatkozásában.

Zentai oszkár
Megadja aszőt Bálint Gergelynek.

Bálint Gergely
Köszöni a té$ékoztatást. Ugy gondolja, hogy az előteľjesĺésben idézett Kt. pontokat éľdemes
lenne feliilvizsgálni. Javasolja, hogy a napirend elfogadása soľán egyenként szavazzanak a
kéľelmek elbíráIásáĺő|. Ezt azza| indokolja, hogy tartalmukban egyes kérelmek nem felelnek
meg a Józsefuáros onkormányzata civl| szerzőđésében foglalt feltételeknek. Úgy gondolja, hogy
egy beszámolónak, egy munkatervnek tartaImaznia kell azokat a saľokpontokat, amelyek alapjĺín
szerződést kötött az onkoľmányzat. Tehát minimum elváľásnak gondolja, hogy ezeknek az
alapvető szerzőďésben foglalt pontoknak az ériĺtésével készĺiljenek a szakmai beszámolók,
illetve a munkatervek. Ez a leg1öbb esetben nem ttjrtént meg, így bizottsági tagként nehezen tud
dönteni aľľól, hogy az adotícivil szervezet a szerződésben foglaltaknak megfelelőenvégezte-e a
munkáját.

Zentai Oszkár
YáIaszadásramegaďja a szőt az eIóterjesztőnek, dľ. Bojsza Kĺisztinának.

dr. Bojsza Krisztina
Annak természetesen nincs akadźiya, hogy a jovőben felülvizsgá|1ek ezt a testületi határozatot,
és újabb szempontsort hatnozzon meg akźr a Képviselő-testiilet, aktr a Bizottság. A Hivatal
minden egyes beszámolónál tcirekszik arta) hogy áttekintsék, hogy a képviselő-testĹileti
hatźlrozatban foglaltaknak ezek a beszámolók megfelelnek-e vagy sem. Visszautalna a másik
napirendre, amiľe hivatkozott. A TIT Kossuth Klub esetében külĺjn megállapodása van az
onkormĺĺnyzatnak arra vonatkozőan, hogy közművelődési feladatot lásson eI ez a szeĺvezet.
Tehát az a beszámoIő ezért más taľtalommal késztilt, mint ebben az esetben. Ebben az esetben
nincs külĺjn tlnkormányzati szeruődés ezen feladat el|átásáĺa, csak a helyiségbér|ęti szerzőđés az,
amit az onkormányzat megk<it<jtt a szervezetekkel. A beszámoló a képviselő-testĹileti pontoknak
megfelelően készül, ami taľtalmazza" hogy milyen tevékenységet fejtenek ki a józsefuáľosiak
érdekében.

Zentai Oszkár
Megadj a a szőt Komássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Annyit akart hozzásző|ni a kérdéshez, hogy miközben elvben abszolút érti képviselőtĺírsa
aggá|yát, hogy nincsenek teljesen rendben ezek a papírok, és nincsenek hataridőre benyťljtva, és
nęm feltétlentil komplex tudományos disszeľtációval egyenértékű tęľvekľől, és szakmai
tervekĺől, beszámolókĺól van sző, aŻ. gondolja, hogy ennyi bölcsességnek kell lennie a
Képviselő-testületben és a Bizottsźlgban, hogy ezeknek az alapvetően kicsi, és hasznos
tevékenységet végző, de mégsem túl nagy adminisztratív kapacitással bíró egyesületeknek az
időnkénti késéseit, vagy nem igazźtn tökéletes beszámolóit, jelentéseit tudomásul veszi.



Véleménye szerint - néhanyról személyesen is tudja - fontos munkát végeznek Józsefuárosban,
és jó eséllyel a létüknek, és a tevékenységüknek a feltételét biztosítja azza\ az onkoľmányzat,
hogy közos kcĺltség aron ad nekik helyiséget. Véleménye szerint ne fulladjanak bele a

bürokľáciábatulzottaĺ, még akkor sem, ha elvben igazavan képviselőtáľsának'

Kaiseľ József
Csodálkozik - egyetértve Komássy Képviselő úrľal - , hogy pont annak a pártnak a képviselője,
amely a civil szervezetek erősítésére, mindenféle szabáIyok eltorlésére torekszik a civil
egyesületekkel szemben, fogja magát, és pont ellentétesen azL}./.P osszes eddigi nyiIatkozatźxal
ki akarja nyírni a civil egyesületeket. Bocsiĺnatot kér, de ha Józsefuarosért dolgoznak, akkor a
Józsefuarosban lévő civil egyesületeket - már csak azért is, mert nagyon sok mindent tesznek a
keľiiletért _ pozítívan diszkriminźĄtk. Pozitív điszkĺimináció, amikor megengedik nekik, de

legalábbis elnézik, hogy esetleg később adják be a beszámolóikat, vagy _ ahogy Komássy
Képviselő úr mondta _ dń, hogy nem tudományos jellegű disszeľtációban dolgoznak. Egy civil
egyesület vezetóje _ ő maga is civil egyesület vezetóje _ nem biztos, hogy olyan képzettséggel
rendelkezik' mint például a TIT vezetője, és nem biztos, hogy olyan apparátussal ľendelkezik,
amely segíti őt abeszámoló megírásában. Legtobbször ezek a vezetők például eđzók, zenészek,
akik a saját szakmájukban kiválóak, đe a beszámolók vonatkozźsában nem biztos, hogy úgy
teljesítenek, ahogy Bálint Gergely Uľ kéri. Kéri Bálint Geľgely megértését a jőzsefvárosi civil
szeľvezetekkel szembęn.

Zentai oszkár
Megadj a a szőt Bálint Gergelynek.

Bálint Geľgely
Köszöni Képviselő urakhozzásző|ását. Természetesen nem azza| a szándékkal sző|a|t fel, hogy
ęzeket a kérelmeket e|kaszá|ja a Bizottság. Ań' mondta, hogy zavarba ejtő v.o|t az előteľjesĺés
módja, és az olvasottak. Egyetéľt mind Kaiser József, minđ Komássy Akos Képviselő uľ
észrevétęIével, ami a jőzsefvőĺosi civil szervezetekhelyzetét, és képességeit illeti, azonban nem
ért egyet azza| a kľitikával, amelyet képviselői minőségével kapcsolatbarl foga|mazott meg,

ugyanis elmondásuk szerint sem zajlott minden rendben ezze| az előterjesztéssel kapcsolatban.
Egyetért azza|, hogy méltányosságot kell gyakoľolni, a felszólalása inkább konszenzuskereső,
mintsem degľađáló, vagy elimináIő. Azt kérné, hogy az előterjesztő vízsgáIja felül a beadott

kérelmek tarta\mź/-, és tegyen észrevételt azoIĺJľ.al kapcsolatban a civil szervezetek felé,
kiküszöbtjlve azt, hogy a jövőben ez a gyakorlat, amely jelen alkalommal tĺĺrténik, bevetté

váljon. Apártjaelveinek képviseletében azt tudja nyilatkozni az észtevétellel kapcsolatban, hogy
természetesen az LMP nagyon erősen támogatja a civil szeweződések kezdeményezéseit, és

tevékenységét. Elsődleges szempont az źń|áthatőság, és úgy gondolja, hogy Képviselő uľak
észrevételeik alapjan az źLt|áthatóság ellen szólaltak fel, vagy jelentőségének bagateI|ízáIźsa
érdekében. Azt gondolja, hogy nem kellene egyenlőségjelet vonni a jóindulat, és a korrekt eljaľás
közĺjtt.

Zentai Oszkáľ
Amit Bálint Gergely az átlźńhatősággal kapcsolatban mondott, visszautasitja, egyźitalán nem így
mrĺködik j elen előterj esztés előkészítése. Megadj a a szőt dr . Mészér Erika A|jegyző asszonynak.

dľ. Mészáľ Erika
A Hivatalnak az a đolga, hogy amikor a civil szewezetek beküldik beszámolóikat, aŁkot az
elóterjesńésben hivatkozott képviselő-testületihatározatban foglaltakat megvizsgalja. YizsgáIjźtk
azt, hogy tarta|mazza-e a beszźtmoló, hogy milyen tevékenységet folyatott, hány alkalommal
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végeńe ezt az adott helyiségben, és hogy a honlapon megjelentefte-e azt, amit a hattlrozat
tartalmaz. A Hivatal minden esetben hiánypótlási felhívást bocsájtott ki az ađott civil szervezetek
tekintetében, hogy ezeket a feltételeket teljesítsék a beszámolóhoz. Tĺjľekszik affa a Hivatal,
hogy minél komplettebb anyagot terjesszen a tiszte|t Bizottság elé, és ań. vé|eménye szerint
mindannyian kijelenthetik, hogy az évek soľán egyľe jobb anyagok kerülnek a Bizottság elé.
Abban az esetben tudják csak negatívan előterjeszteni a kérelmet, hogyha az előbb
felsoroltaknak nem tett volna eleget egyik civil szervezetsem, hiszen eztírta elő a képviselő-
testületi hatáĺozat. Ahogy TJgyosztáIyvezetó asszony elmondta, természetesen lehet más
szempontokat előíľni a civil szewezetek részére, đe ez képviselő-testületi kompetencia. Úgy
gondolja, hogy a beterjesztett anyagban egyértelmúen megállapítható az) hogy a civil
szervezetęk teljesítették a beszámolási kötelezettségfüet, korrekt eljárást folytatott le veltik
szemben a Hivatal, nem a jóindulat aLapjźn terjesztették be, hiszen a jóindulatot a Hivatal nem
alkalmazhatja-

Zentai oszkár
Köszöni Aljegyző Asszony megnyugtatő szavait. Megadja a szőt Santha Péterné Alpolgármester
asszonynak.

Sántha Péteľné
Sem az előteľjesĺést, Sem ahozzászőlásokat nem akarja minősíteni, egyszerűen úgy gondolja,
ha egy táľsaság civil szervezetté kovácsolódik valamilyen céllal, akkoľ be kell tartania a
szabályokat, annáI is inkább' mert meglehetősen nagy kedvezménnyel tudjak tevékenységiiket
ezekben a jőzsefiĺáľosi önkormźtnyzati helyiségekben végezni. Kérése, hogy törekedjenek a:ĺa,
hogy egy kicsit pontosabban, időben ađják le beszámolóikat.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt Kaiser Józsefnek.

Kaiser József
Mélyen egyetért Alpolgáľmester asszonnyal, hogy nyilvan a civil egyesületeknek is pontosságot
kellene megvalósítaniuk ezekben az esetekben is. Mégis azt mondaná,hogy ezek nem hivatalok,
nem intézmények - ahogy Alpolgármester asszony mondta _ , hanem emberęk csoportosulva,
egyesĺiletet alapítva. Azt a tevékenységet folýatják, ami nekik tetszik. Nyilvĺĺnvalóan nem
mindig vannak felkészülve aľra, hogy a biirokĺácia rögös útjain menjenek. Majdnem minden
civil egyesiilet telephelyén jźlrt mźtr, ismeri őket, javasolná Bálint Urnak ezt a feLfedező körutat.

Ąmit nagyon fontosnak tart, hogy mindeĺt az át|źLthatősźLgga| nem lehet agyonnyomni.
Atláthatőság var1 meľt itt van előttiik, fent van a honlapon, vanbeszźrrlolás, és elszámolás, tehźú
sok helyen érvényesül. Ne mondja Képviselő ur, hogy aZ źLtláthatőságot sérti az e|i5terjesztés'
mert ezze| az onkormányzathivata|át, továbbá a civil szervezeteket sérti meg, azza|' hogy nem
végzík át|źúhatőan a dolgukat. ĺtlźthatoan végzik a dolgukat, menjen el egy edzésre, vagy
fürumľa,'és megláthatja,hogy milyen át|áthatő. Úgy gondolja, hogy azLMP-I lassan,,Legyen
Más az Atláthatóság piíľtnak'' kell hívni, mert minden második szavuk az át|áthatőság, miközben
|źLtjźk, hogy minden átlátható. Ezeket a szavakat. amiket foIeg a nagypolitikában használnak,
kéri, hogy itt a nyolcadik kerĹiletben ne hasznáIja.

Zentai Oszkáľ
Kérése, hogy Bálint Gergely pontosítsa a szavazásra vonatkozó javaslatát, tehát pontonként vagy
szervezetenként,azaz duplapontonként legyen aszavazás. Megadja aszőtBálint Gergelynek.
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Bálint Gergely
Köszoni az észrevételeket. Valóban nem ,,kekeckedni'' akar, nem akar senkivel kiszúrni, azért
szólalt fel, mert valóban zavatba ejto az, ahogy ez az e|oteľjesztés abizottsági tagok elé került.
Ha az źĺt|áthatőságról beszél, akkor nem pártpolitikai lózungot pľóbál becsempészni,hanem azt a
gondot szeľetné egyetlen szóval kifejezni, amellyel szembekeľult az előteľjesztés kapcsán.
Számára nem átlátható, nem tud eligazodni az előterjesztésben foglalt kitételek, illetve a
benyújtott kérelmek lartalmávaI. foľmaiságával kapcsolatban. Nem látja az előteľjesztésben azt,
hogy az előterjesĺő észrevételezte ezeket a hiányosságokat, illetve a szabá|yok megsértését a
civil szervezetek részérol. Nem látja azt, hogy meg1ett mindent aĺmak érdekében, hogy ezek a

hiányosságok kijavításra, pótlásra keľĹiljenek, illetve, hogy ezek megtörténtek. Amit nem lát,
azza| kapcsolatban miért ellenszenves, hogyha ezt észrevételezi? Kéri az illetékeseket, hogy
nffitsfü be részére íľásban, vagy mutassák meg azokat a felszólító leveleket, amelyekben
felhívtak a civil szervezetek figyelmét aľra, hogy a kérvénytik hiánnyal rendelkezik' és ezeket
pótolják. Ań. a problémát veti fel, hogy egy bizottsági tag miéľt nem tud eligazodni szemhunyás
nélktil az előterjesztésben. Tehát az előterjesztésben foglalt törvényi kitételek tarta|ma, valamint
javaslata között nincs cjsszhaĺg, eú. próbálja láttatni, átlźthatővá tenni a saját példáján keresztül.
Nem tudja, hogy ki mennyiľe van képben, đe számőĺa az, hogy valaki képben van, az nem ań
jelenti, hogy minősíti a civil szervezeteket, egy bizonyos kategőńába. amely fdlött ítéletet hozva
javaslatot' vagy tĺirvényességi úton történő aktust hajt végľe. Arľól varl sző, ha kap egy
előterjesztést, mint bizottsági tag, akkor nem tudja megtenni, hogy ne észrevételezze, hogy
vannak bizonyos dolgok, amiket nem Iát, habár tuđja, hogy milyenek a civil szervezetek, hogy
miľe van szüksége Józsefuáros lakosságának...

Zentai oszkár
Je|zi,hogy lejźrt az idő, ktjszoni ahozzásző|ást. Az az étzése,hogy az cisszes többi bizottságitag
el tud igazodni, és megérti, hogy miért ez a rendje, és hogyha kérdése van, aú. konkĺétan fel
tudja tenni. Itt vannak az érintett civil szervezetek képviselői, és a Hivataltól is meg lehet ezeket
k&dezni. Abszolút nem látja, hogy mi a probléma azza| a dologgal, amelyľől már féI &ája
beszélgetnek. Természetesen annyi iđőt szttmak rá, amennyi sztikséges' de erre kicsit soknak
érzi eń. afé| orźŃ. Megadja aszőt Sríntha Péterné Alpolgármester asszonynak.

Sántha Péterné
Ahogy az elóbb dr. Mészár Erika A|jegyző asszony is említętte, a Hivatal felszólítja _ biztos
berrne, hogy megvaľnak a felszólító levelek - a civil szervezeteket a hiánypótlást illetően.
Aljegyző aSSZony elmondta, hogy a Hivatal segít. Nyomatékosan szeretné kérni, hogyha egy
civil szervezet aHívata|hoz foľdul, akkor részletesen mutassák meg neki, hogy egy beszámoló
hogyan nézzenki. Úgy gondolja, hogy minden önkormźnyzat segít a civil szęrvezeteinek abban,
hogy jó beszámolókat nyújtsanak be, erre szeretné binatní a civil szervezeteket. Hogyha
megakadnak, akkor ffuadjanak be az Önkormanyzatba, nyitott ajtókat ta\áInak, és minden
esetben meg fogják kapni a segítséget.

Zentai oszkáľ
Megadj a a szőt Bálint Gergelynek.

Bálint Gergely
Javaslatot szeľetne tenni az előterjesĺéssel kapcsolatban arľa, hogy az onkoľmányzat illetékesei
mindęn civil szervezet szźĺntlra állítsanak össze ęgy beszámolókkal kapcsolatos
szempontľendszert, és hogy világosak legyenek az elvĺĺrások, ezeket jelenítsék meg az
onkorman y zat honlapj źn.
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Zentai Oszkár
Kérése, hogy Képviselő úr a szavazással kapcsolatos javaslatát is ismertesse.

Bálint Gergely
Nem szeretne senkinek az idejével, és türelmével visszaélni. Javaslatot tett arra, hogy egyenként
szavazzanak a kérelmek elfogadásáról, de ettől eltekintene, és minđenkinek a saját
lelkiismeretéte bízza, hogy vizsgálja felül, hogy hogyan néznek ki ezek a kérelmek, és hogy
mennyire nincsenek cisszhangban az e|őterjes:utésben foglalt alapvető formai elemekkel.

Zentai Oszkáľ
Y źiaszadásľa m e gadj a a szőt AIj egy ző As s zonynak.

dľ. Mészáľ Eľika
Mint ahogy azt az előbb is elmondta, a képviselő-testÍileti határozat kĺitériumként aŻ. kcjveteli
meg, hogy a besztlmolóban szerepeljen, hogy milyen tevékenységet végez, hany alkalommal
végzi ezt, ésjelentesse meg a honlapon. Ezentarta|mi elemeketvizsgá|ja aHivata|,hogyha ez a
beszámolóból megállapítható, és minden egyes csatolt beszámolóból ezeÍL kľitériumok
megá||apithatók, akkor aBízottság elé pozitív javaslattal fogiak behozni ahattttozatot. A Hivatal
nem írhat elő plusz formai és taľtalmi k<ivetelményeket annál, mint ami a képviselő-testületi
hatćtrozatban szerepel. Természetesen minden egyes civil szeľvezette| felveszik a kapcsolatot,
idáig is megtették, elmondjak nekik, hogy egy beszámolónak hogyan kell kinéznie. Ha a
képviselő-testületi hatfuozatbaĺ foglaltakat tarta|mazza' akkor a Hivatalnak pozitív e|bírá|ásra
kell behozni a Bizottság elé.

Zentai oszkáľ
Megadja aszőt Bálint Gergelynek.

Bálint Geľgely
Az elhangzottakkal kapcsolatban, és tekintettel arra, hogy most nem kérí a kérelmek elbírálásnak
egyenkénti szavazásźi, fogadjak el tőle azt az észrevételt, arrit a benýjtott kéľelmek
taľtalmi. ..(A háttérbőI bekiabálás hallatsztk.)...Ez milyen hozzáá||ás?...tartalmával kapcsolatos.
Kimutathatő az, hogy a beszátmolók alapjan nem lehet pozitív elbírálásľa ktildeni véleménye
szerint ezeket a beszámolókat, illetve terveket. Kéri, hogy szavazzon a Bizottság arról a
javaslataról, amelyet e|Í5zó felszólalĺásában tett az elóteĄesztéssel kapcsolatban, i||eíĺe azza|
kapcsolatban, hogy jelenjen meg az onkormanyzat honlapj án, vagy kerüljön írásos tájékońatasi
formában a beszĺĺmolókkal, munkatervekkel kapcsolatos szempontrendszer, és ezze| egyiitt
fo gadj ak e| az e|őterjesztő j avaslatat. S z<jve gszeruen diktálj a le?

Zentai oszkár
Igen.

Bálint Gergely
Tehát a Bizottság tigy dönt, hogy az e|ote4esztésben foglaltakat elfogadja, azza|, hogy
Józsefuĺíros onkormányzata a civil szervezetek beszĺĺmolóira, illetve munkateľvére vonatkozó
szempontrendszert segítségnyújtásként a honlapján megjeleníti, vagy más formában eléľhetővé
teszi a civil szeľvezetekszámźna.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Aljegyző asszonynak, hogy jogi szempontból észrevéte|ezze ajavaslatot.
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dr. Mészár Eľika
Mint ahogy azt az elobb is elmondta, szempontrendszert a tisztelt Képviselő-testület tud
megfogalmazni a civil szervezetekkel kapcsolatban, a Bizottságnak maximum javaslattételi
lehetősége van. Egyébként fel szeretné hívni a figyelmet az előteľjesztés első olđa|ära, amelynek
végén pontosan szerepel az,hogy minden egyes bérleti szerzőđés tarta|mazza ań.,hogy mit kell
termie a civil szervezetnek, ezt a Képviselő-testület elfogadta. Tehát a honlapon,
sajtómegjelenéseiken aZ onkormĺínyzatot támogatóként fel kell tiintetni. Nem szeretné
végigolvasni, de pontosan tartaImazza az előterjesúés,hogy mi az a szempontrendszer, amit a
beszámolónak mindenképpen tarta|mazĺia kell, ezen szempontoknak eleget tettek a civil
szervezetek, és ezértkeľtilt pozitivaĺ javaslattal benyújtásra a tisztelt Bizottság elé.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt Kaiser Józsefnek.

Kaiser Jrízsef
Amikor egy civil szervezet az onkormányzathoz bejön, és egy helyiséget igényel, akkor a

Hivatal az ALjegyző asszony által említett szempontokat vizsgálja. Egyébként ez a honlapon fent
van' meg kell nézni a helyiség-béľbeadásľól, illetve a civil szervezetehől szóló önkormányzati
rendeletekben lévő szabá|yokat. Tehát amit javaso|, az már |étezik, mindenféle módon. Aľról
sző| a történet, hogy vannak-e mindannyian toleránsak egy civil szervezethez, vagy sem. Nem
akafia aú' monđani, hogy szőrszá|hasogatő - pedig azt csiĺćtlja - , azt gondolja, hogy megint
abba estek bele, amit már többször jelzett képviselőtaľsĺának, hogyha valaki felszólal, és valamit
kér, akkoľ nézze meg a rendeleteket, hogy tényleg aú,kérje, ami nincs. Most azt kéri, ami van.
Azt gondolja, hogy Bálint Gergely egyedüliként gondolja ebben a Bizottságban, hogy ez nem jól
megy - egyébként véleményét majd kifejezheti a nem gomb megnyomásával _' mikĺjzben
mindenki úgy gondolja, hogy jól megy, és jól mfüödik. Aľra kéľi ismét, hogy olvassa végig az
tisszes önkormányzati rcndeletet, tanulja meg, és utána szólaljon fel. Már ttjbbszĺjľ kellett kémi,
hogy ne csináljon olyat, aminek semmi értelme.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Bálint Gergelynek.

BáIint Gergely
Nem érti, hogy miért olyan nehéz megérteni, hogy egy olyan gyakoľlatra hívja fel a figyelmet,
amelynek a feĺaĺtartását, fenntaľthatősźąźú nem támogatja. Aľĺa szeretné kérni' hogy az iIyen
szemhunyós, lebecstilős minősítést a civil szervezetekkelkapcsolatban, és kérelmeikkel szemben
ne tartsa fenn a Bizottság, és az onkormanyzat. Nem sérti az onkormanyzat gyakor|atát a
felszólalásával. Azt észrevételezte - mikĺizben a Bizottság tagsai azt fe|téte|ezik, hogy a civil
szervezetek rendelkezésére áll a helyi rendeletben foglaltak, és a szerződéseikben foglaltak
a|apján minden infoľmáció aL.lhoz, hogy a Kt.-nek megfelelően adjak be a kéľelmeiket, illetve a
kötelezettségeikhez szfüséges iratokat...(A háttérből bekiabálás hallatszik.)...Tehát aú.
mondják, hogy minđen a ľendelkezésiikĺe źtII, aBizottságnak nincs semmi dolga, ne lássźk ań.,

hogy itt bizony hiányosságok vannak. A zavara továbbra is fennáll, és mélységesen szomorú,
hogy egy olyan gyakorlatra tesznek javaslatot, amelynek a folytatása részérol nem javasolt,
illetue elfo gadhatatlan.

Zentai Oszkáľ
Nem ért egyet az e|haĺgzottakkal, a vitát lezáqa. Az egyértelműség kedvéért kikéri 4łIjegyző
as s Zony v él eményé t arr ő|, ho gy szav azhatnak- e az e|hangzott j avas l atró l.
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dľ. Mészáľ Erika
Nem szavazhat atiszte|tBizottság, nincs hatásköľe. A pontonkénti szavazásnak nincs akadáIya.

Zentai Oszkár
A pontonkénti szavazásra tett javaslat visszavonásľa keľült, ezért szavazásľa bocsátj a az eredeti
hatźnozatot..

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

l. elfogadja a Kótai Sportegyesület (székhely: 1086 Budapest, Teleki L. tér 24.III|24.) civi|
szetvezet 2015. évrőI szóló szakmai beszámolójź./. és a 2016. évi tevékenységéről szóló
szakmai tervét.

Felelős: polgiĺrmesteľ
Határidő: 2016. október 5.

2. javasolja a Yárosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatározását a közos ktiltséggel megegyező összegen a Kótai Spoľtegyesület
(székhely: 1086 Budapest, Teleki L. tér 24. III/24.) civil szervezet részére a Budapest
VIII. keľĹilet, Teleki L. tér 16. (34734l0lv26 és 34734l0lN27 hľsz.) szźtrrl a|atti
helyiségek vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. októbeľ 5.

3. elfogadja a Nap-Ktir Mentálhigiénés Alapítvány (székhely: 1082 Budapest' Nap u.25.)
2015. évrő| sző|ő szakmai beszámolóját és a 2016. évi tevékenységéről szóló szakmai
tervét.

Felelős: polgáľmester
Hataridő: 2016. október 5.

4. javasolja a Yárosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes béľleti díj
meghatátozásźú a közĺjs költséggel megegyező összegen a Nap-Kor Mentálhigiénés
Alapítvĺĺny (székhely: 1082 Budapest, Nap u. 25.) részére a Budapest VIII. kerület, Nap
u. 25 . (3 5 688 l 0 ĺ N 4 hľsz. ) szźlm alatti helyisé g vonatkozásában.

Felelős: polgáľmester
Hatlĺridő: 2016. október 5.

5. elfogadja aMagyar Individuálpszichológiai Egyesület (székhely: 1083 Budapest, Práter
u. 56. vl57.) civil szervezet 2015. évről szóló szakmai beszĺámolójźú és a 2016. évi
tevékenysé géro| szőIő szakmai tervét.

Felelős: polgiíľmesteľ
Hataridő: 2016. október 5.

6. javasolja a Yttrosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatźtrozását a közĺjs költséggel megegyező ĺisszegen a Magyaĺ
Individuálpszichológiai Egyesĺilet (székhely: 1083 Budapest, Práter u. 56. V/57.) civil
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szetvezet részére a Budapest VIII. kerület, Fiumei iú 3. (34597l0lN2 hĺsz.) szám a|atli
helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hatáľidő: 2016. októbeľ 5.

7. elfogadja a Reményi Ede Ciganyzenész Szövetség (székhely: 1081 Budapest, Népszínhaz
u. 27.) civil szetvezet 2015. évről szőIő szakmai beszámolóját és a 2016. évi
tevékenységéről szóló szakmai tervét.

Felelős: polgáľmesteľ
Hataĺidő: 2016. október 5.

8. javasolja a Városgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatćtrozását a közös költséggel megegyező összegen a Reményi Ede Ciganyzenész
Szövetség (székhely: 1081 Budapest, Népszínhaz u.27.) civil szervezet részéte a
Budapest VIII. keľület, Szilágyi u. Ilb. (34688l0/N1 hľsz.) szám a|atti helyiség
vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hatźnido: 20I 6. októbeľ 5.

9. elfogadja aMagyar Goju-Kai Szövetség (székhely: 1089 Budapest, orczy Íú4I.11126.)
civil szervezet20T5. évľől szóló szakmai beszámolóiát.

Felelős: polgármester
Hataĺidő: 2016. októbeľ 5.

10. javasolja a Városgazdá|kođási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatźtrozásźń a k<jz<js költséggel megegyező osszegen aMagyar Goju-Kai Szövetség
(székhely: 1089 Budapest, orczy iÍ 4I. 11126.) civil szervezet részére a Budapest VIII.
kerület, Pál u. 6. (3 67 88 l 0 l N2 lvsz.) szźlm alatti helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hatźlrĺdo : 20I 6. október 5.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy aBizottság 12 ígen,1 nem, 0 hrtőzkodással elfogadta ahatátozatot:

133/2016. (X.05.) sz. EMBI hatáľozat (12 ieen. 1 nem szavazattal.0 taľtózkodás mellett)

AzBmberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

1. elfogadja a Kótai Sportegyesület (székhely: 1086 Budapest, Telęki L. tét 24.IIU24.) civi|
szervezet2015. évről szóló szakmai beszĺímolóját és a2016. évi tevékenységéről szóló
szakmai tervét.

Felelős: polgármester
llatáridő : 2016. október 5.
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2. javasolja a Városgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatározását a közös költséggel megegyezo osszegen a Kótai Sportegyesiilet
(székhely: 1086 Budapest, Teleki L. tér 24. III|24.) civil szervezet részéte a Budapest
VIII. kerület, Teleki L. tér 16' (3473410/A126 és 34734/0lN27 ktsz.) szám a|atti
helyiségek vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Határidő: 20116. októbeľ 5.

3. elfogadja a Nap-Kör Mentálhigiénés Alapítvány (székhely: 1082 Budapest, Nap u.25.)
2015. évről szóló szakmai beszámolóját és a 2016. évi tevékenységéľől szóló szakmai
tervét.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. október 5.

4. javasolja a Yźlrosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghattlrozását a közos költséggel megegyezo összegen a Nap-Kör Mentálhigiénés
Alapítvány (székhely: 1082 Budapest, Nap u. 25.) tészéte a Budapest VIII. kerĹilet, Nap
u. 25, (3 5 688 l 0 l N 4 hĺsz. ) szźtm a|aÍti hel yi sé g vonatkozásában.

Felelős: polgáľmester
Határiďo : 20I 6' október 5.

5. elfogadja aMagyar Individuálpszichológiai Egyesület (székhely: 1083 Budapest, Práter
u. 56. vl57.\ civil szervęzet 2015. évľől szóló szakľnai beszámolóittt és a 2016. évi
tevékenységéľől szóló szakmai tervét.

Felelős: polgármester
Határidő: 2016. október 5.

6. javasolja a Yárosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatározźsát a közös költséggel megegyező összegen a Magyaľ
Individuálpszichológiai Egyesület (székhely: 1083 Budapest, Práter u. 56. V/57.) civil
szervezet tészére a Budapest VIII. keľület, Fiumei tń 3. (34597l0lN2 hrsz.) szźlm a|atti
helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Határidő: 20|6. október 5.

7. elfogadja a Reményi Ede Ciganyzenész Szĺĺvetség (székhely: 1081 Budapest, Népszínhaz
u. 27.) civil szewezet 2015. évről sző|ő szakmai beszémo|őiźt és a 2016. évi
tevékenysé gérő| sző|ő szakmai tervét.

Felelős: polgármester
Hatáľidő: 2016. október 5.

8. javasolja a Yźlrosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes béľleti díj
meghatarozźsát a közös költséggel megegyező összegen a Reményi Ede Cigányzeĺész
Szövetség (székhely: 1081 Budapest, Népszínház u. 27.) civLl szetvezet részére a
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Budapest VIII. kerület, Szilágyi u. Ilb. (34688l0/N1 hĺsz.) szán' alaÍÍi helyiség
vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016' októbeľ 5.

9. elfogadja aMagyar Goju-Kai Szövetség (székhely: 1089 Budapest, orczy iú 4I.11126.)

civil szervezetf01'5. évről szóló szakmai beszámolóiát.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2016. október 5.

l0. javasolja a VárosgazdáIkođási és Pénzügyi Bizottságnak a kedvezményes bérleti díj
meghatározěstÍ a közcis költséggel megegyezo összegen aMagyar Goju-Kai Szövetség
(székhely: 1089 Budapest, orczy |It 4I.IIlf6.) civil szervezet részéte a Budapest VIII.
kertilet, Pál u. 6. (3678810lN2Lvsz.) szźtrn alatti helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgáľmester
Hataľidő: 2016. októbeľ 5.

Napiľend I/4. pontja: Javaslat a2016. évi,,Józsefuárosi Szociális Munkáért,, szakmai
kitiintetésre
(írásbeli eĺőterjesztés) Z^RT ÜI,És
Előterjesztő: Zentai oszkár - Emberi Erőforrás Bizottság elnĺ)ke

A napirend tárgya|álsazárt ülés keretében tiirtént azMötv.46.s (2) bekezdése értelmében.
A napiren d tárgya|álsa soľán elhangzottakat és a meghozott Í34lf0l6. (x.05.) sz. EMBI

határozatot a zárt ülésľől készült jegyzőkönyv tzrta|mazza.

Napiľend I/6. pontja: Javaslat a20Ĺ6. évi táboľoztatásitálmogatás fe|o:ztására
(írásbeli előterjesztés) ZART ULES
Előteľj e sztő : Sántha P éterné - alpol gármester

A napirend tárgĺa|álsazárt iilés keľetében tiirtént az Mtitv. 46.s (2) bekezdése éľtelmében.
A napirend táľgyalása soľán elhangzottakat és a meghozott 13512016. (x.05.) sz. EMBI

határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tarta|mazza.

u. Képviselő.testiiletielőteriesztések:

Zentai oszkáľ
KüIön tźx gy a|ásra van-e j avaslat? Megadj a a szőt dľ. Erőss Gábornak.

dr. Eľőss Gábor
A zöldstratégiát szeretné külön tárgyalru.

Zentai Oszkár
Rendben. Me gadj a a szőt Camara-B e reczkí Feľencnek.
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Camara-Bereczki Ferenc
Külcjn tárgya|źsrakéri a II.2-es, II.3-as, és a II.1-es napirendeket.

Zentai Oszkáľ
Akkor mind a négy napiľendi pont külön táĺgya|ásra kerül.

Napirend IIl1. pontja: Javaslat a trianoni emlékhellyel kapcsolatos dtintések
meghozata|ára
(írásbeli előterj esztés)
Előterjesztő: dr. Kocsis Móté - polgármester

Zentai oszkár
A napirend vittĄát me gnyitj a. Me gadj a a szőt Camaľa-B e r eczki Ferencnek.

Camara-Bereczki Ferenc
Ha jól emlékszik, akkor még tavaly ígérték meg a jobbikos képviselőnek, Pintér Attilának, hogy
lesz ilyen emlékhely. Idén június 4-ig ezt nem sikerĹilt teljesíteni, ezek szerint jĺlvő év június 4-re
sikerĹilni fog. Kérése, hogy a bizottságban - ha jól |át1a, 5 fos lesz - ne csak jobboldali
képviselők legyenek majd benne.

Zentai oszkáľ
Ez aKépvise1ő-testÍilet kompetenciźla' Megadja a szőt Komássy Ákosnak.

Komássy Ákos
A töľténelmi vitát felretéve szeretné je|ezni, hogy nagyon örĹil annak, hogy ezt az e|hagyatott
egykori evangélikus telket új funkcióval töltik meg. (A háttérből kozbeszólás hallatszik.) Eznem
az? Ez a Bláthy és a Vajda sarkán, az oviná| lévő iiľes telek...(A háttérből kazbeszólás
hallatszik.) Tudja, hogy hol szokott lenni a bográcsozás' de szerinte mellette van egy telek, ahol
van egy romtorony, és egy rakás fa, amely majdnem kidől. Úgy értette az előterjesztésből, hogy
most azt is rendbe teszik,.de sajnálattal á|Lapítjameg, hogy tévedett. Kéľi' hogy világosítsák fel.

Zentai oszkáľ
Megadja a szőt dr. Ferencz orsolyának, akotzet képviselőjének.

dr. Feľencz orsolya
Magára vźi|a|ja képviselőtársa képbe hozását. Sajnos, ami nem az ovék, aú' nem tudj:ík se
felújítani, se semmit. Az em|ített torony azEvangé|ikus Egyhaz tulajdonában van' fájdalmasan
|árjtlk ők is a pusztulását, és azt, hogy semmi se tĺjrténik ennek kapcsán. Polgármester ut, és az
onkormányzat is tĺjbbszcĺľ pľóbált lépéseket teĺlni az Evangélikus Egyház irtnyźlba, többek
kozott azért, meľt omlásveszélyes a torony, és mĺĺgcĺtte van egy bölcsőde. Nem ártana valamit
kezdeni vele, a jogszabźiyok ennyit engednek. Mellette viszont a Bláthy ottó utcának van egy
réges-ľégen lezáĺt szakasza, amelyet szeretnének egy új közpaľkká, és kcjzösségi téné alakítani,
hiszen mar igy is az, a lakosság előbb közosségi térré a|akította.Ezt most szeretnék szervesen is
megterľri, hogy szép, méltó, és paľkosított legyen. Ennek részeként szeretnének olyan
emlékmiĺvet létesíteni' amelyet egyébként is felállítanának. A töľténelmi vitaľa ő is készĹil'
egyébként nem a Jobbiknak tettek gesztusokat, úgy gondolja, hogy hosszú |esz aholnapi vita.

Zentai oszkáľ
Amennyiben igény van rá, a mostani tilésen is elkezdhetik a ráhangolódást. (A hóttérből
kozbeszólás hallatszik.) Megadja a szőtKomássy Ákosnak.
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Komássy Ákos
Kérdése a tereprendezéssel kapcsolatos. Tehát az evangéIikus toľonyhoz egyá|talán nem tudnak
hozzttný|ni? Ugy értette, hogy a Bláthy ottó utca zsákutca végét, és ezt az e|hagyatott tertiletet -

amely egykoľ az Evangé|ikus Egyházhoz tartozott, vagy még mindig' csak nem csinálnak vele
semmit - ,tehźtt a kettőt együtt tudják hasznosítani. Mi lesz a sorsa azegykor jobb napokat is
megélt toronyľomnak?

Zentai Oszkáľ
Megadj a a szőt S ĺĺntha P éterné Alpol gármester as szonynak.

Sántha Péterné
Valóban voltak táľgyalások, az Evangélikus Egyhtu képviselője jźlrt náIa, szerették volna azt a
területet az ővoda-bölcsode uđvarához csatolni. Egy ideig védettség a|att áI|t, tehát lebontani sem
lehetett, ańtn a védettség megszrĺnt, de a lebontása kĺjrülbelül annyiba keľül, mint a felújítása, és

az egészeĺ kicsi telek, valamint a torony eladási futlrahonibilis osszeget mondtak. Ekkor erľől
lemondtak, majđ Gáncs Piispök únal fog beszélni, hogy innentől kezdve vagy tegyék rendbe,
vagy ajánđékozzákaz onkormtnyzatnak, és akkoľ majd kezdenek vele valamit.

Zentai oszkár
Megadja aszőt dr. Feľencz orsoIyának.

dr. Feľencz Orsolya
Még annyit szeretnehozzáfüzni az ęIozőhoz,hogy az ott élő helyi lakossággal, és a civilekkel, a
Tisztviselőtelepi onkormányzati Egyesülettel, a Kolónia köztisségével együttes en tervez7k eń' a
közösségi teľet. A Teleki tér nyomain haladva szeretnének egy, a lakosságot szeryesen
bekapcsoló, M ő <jtleteiket, igényeiket is bekapcsoló teľvezési fazist megvalósítani. Ugy
gonđolja, hogy komolyan veszik azt,hogy egyľe több közösségi tér, és park, valamint köztęrület
legyen, erÍe eZ egy jó lehetőség. Most le van betonozva a terÍilet, reméli, hogy most majd kissé
oldódni fog ez az á||apot.

Zentai Oszkár
AvitátIezźnja,szavazásrabocsátjaaza|ábbihatározati javaslatot:

Az Emberi Erőfoľľás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek az előterjesztés megfátgyalását.

Felelős: polgármester
Hatátido : 20|6. október 6.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy aBizottság 10 igen,0 nem, 4tartőzkodással elfogađtaahattlrozatot:

136/2016. (X.05.) sz. EMBI hatáľozat (10 ieen.0 nem szavazattal.4 taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés meg!árgyalásźú,.

Felelős: polgármester
Határidő 20I 6. október 6.

20



Napirend II/f . pontja: Javas|at keľĺileti ztildstratégiával kapcsolatos dtintések
meghozata|ára
(írásbeĺi előterj e sztés)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté - polgórmesĺer

Zentai Oszkáľ
Kérdése, hogy kellő idő állt-e ľendelkezésre a bizottsági tagoknak arľa, hogy az előterjesztést
megismerjék? Igen, tebtÍ. a napirend vítźlját megnyitja. Megadja a szőt dr. Erőss Gábornak.

dľ. Erőss Gáboľ
Két részre bontja hozzásző|ását. Egyrésń" zavarban van, mert annak idején volt egy vállalása,
amelyet tiímogatott a Képviselő-testĺilet, s amelyen azőta is dolgozik. Ez apparátus nélkril kissé
nehezebben, és lassan megy. Egy komplex zĺjldstratégia cselekvési tervének elkészítésén
dolgozik, amely az előterjesztésben foglaltaknál sokkal több területet ĺjlel fel. Kérdése, hogy
milyen kapcsolatban Van ez a két stratégia egymással, illetve hogyan lehetne összeegyeztetni.
Ami ebben az e|őterjesztésben nem szerepel, ugyanakkor a saját stratégiai elképzelésében
szeľepelni fognak, azok olyan lényeges terĹiletek, amelyek nélkül nemigazán éľtelmezhető egy
zo|dstratégia, báľmernyire jó egy tanösvény kialakítása, vagy a zöldfeltiletek fejlesztése. Az
energia, a közlekedés, adott esetben a forgalomcsillapítás kérdése is fontos. A ,,z<ildiigyeknél''
mindig el szokta mondani, hogy ez népegészségügyi ugy, ezért is kérte, hogy a Bizottság
tárgya|ja. Annak, hogy a keľületben csökkenjen a frĺtési rendszerekbó|, továbbá a közlekedésbol
származő károsanyag-kibocsátás, része kell hogy legyen egy zĺildstratégianak. Ez a je|eĺ
koncepcióban nem szeľepel, ami önmagában nem baj, de ezért kérďezi, hogy hogyan lehetne
ezeket egymáshoz kapcsolni, vagy esetleg két lépcsőben csinálj tkmeg?

Zentai oszkáľ
Y áIaszađásra megadj a a szőt dr. Mészar Eľika A|jegyző asszonynak.

dr. Mészár Eľika
A hatáĺozati javaslatból megállapíthatő, hogy a Képviselő-testtilet most fogja felkéľni a
polgármestert, hogy kezđje meg az egyeztetéseket. Ugy gondolja, - báľ nincs joga nyilatkozni
Polgármester ur helyett _ hogy az egyeztetésekbe belefeľ az, hogy a Képviselő ilr á|tal
kidolgozott zöldstratégiával is egyeztessék azt a stratégiát, amit majd Polgĺírmester uľ ki fog
dolgozni, és amelyet a Képviselĺí-testület elé fog terjeszteni. Elfogadásáľa a Képviselő-testiilet
jogosult. A zöldstratégiába sok minden belefér, az előteľjesztés nem véletlenül nem rész|etezi,
hiszen most kezdodlk az egyeztetés, tehát a Képviselő ur által elmondottak is a zöldstratégia
részévé válhatnak. Tehát nem csupán a f;ĺsításľól, és a ztjldfelület-kezelésről kell, hogy szóljon.

Zentai oszkár
Megađja a szőt Camaľa-Bereczki Ferenc Miklósnak.

Camara.Bereczki Feľenc Mik|ós
A 3 pontos kezdeti stratégía 2. pontja a Ludovika Campus fapótlási kötelezettségének
integrálása. Legalább egy éve kérdezték, hogy mi ahelyzet ezze| a bizonyos fapótIással. Eleinte
aľról volt szó, hogy péĺzben kívánják megváltani, akkor mondták, hogy ők eztnem szeretnék,
végül arľól volt szó, hogy fiíkat pótolna a Nemzeti KözszolgáIati Egyetem. Ezutźtn Polgármester
úr tett egy olyan megtregyzést, hogyha ennyire tiirelmetlenek, akkor keľesse meg az tires
fahelyeket az e||enzék. Szeretne tájékońatást kémi a HivataltóI aľĺa vonatkozóan, hogy a
keľĺiletben httny fahely van, ami ténylegesen az' vagy ahol kiszaľađt fa van, illetve ahol
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egyáItalán nincs fa. Kéri, hogy ezeket térképen jelöljék meg, illetve |istázzák' és juttassák el
minden bizottsági tagnak, akáľ minden képviselőnek is.

Zentai Oszkár
Megadj a a szőt đr. Mészár Erika Aljegy ző asszonynak.

dľ. Mészár Erika
Tehát Képviselő úr a fakatasńęrt kéri. Rendben, akkor ezt a JGK Zrt.-l'rI elkéľik, és a tisztelt
képviselo -testületi és bizottsági tagok r észér e boc sátj ak.

Zentai Oszkáľ
Megadja aszőt Simon Györgynek.

Simon Gytirgy
Szintén a 2. ponthoz szerętnehozzásző|ni. Véleménye szeľint a fapótlási ktjtelezettség túlságosan
a Ludovika Campusra van kihegyęzve, vgyanakkor nem csak ez az egy olyan beruhazás van
Józsefuarosban - bár ez a legnagyobb _, ahol fakivágás történt, vagy történni fog. Példanak
okáért a Százados Negyedben az onkormányzat egy parkolót alakított ki, ahol fakivágás is
töľtént. Az üggyel kapcsolatban levelezett, és kiderült, hogy bár a beruhźzás már megtörtént,
mégis most kerül kidolgozásra annak amőđja, hogy hogyan lesznek újra pótolva az ott kivágott
fák. Ań' szeľetné, hogy ez foľdított soľrendben legyen, tehátmźfi aberuházás előtt történjen meg
a lakosság tájékońatása, mivel a lakosság kissé zúgolódik amiatt, hogy a mai napig nem kaptak
levelet dr. Sára Botond Alpolgármester úrtól arľa vonatkozóan, hogy hol lesznek a szóban forgó
fak pótolva. Véleménye szerint ennek a beruházás előtt kellene megtĺirténnie. A stratégia
megalkotásakor a fapótlás kérdésének szempontnak kell lennie.

Zentai Oszkáľ
Megadja aszőt dr. Ferencz orsolyanak.

dľ. Feľencz Orsolya
Dr. Erőss Gábor Képviselő úr felszóla|ásźlra ľeflektálva azt szeretné mondani, hogy egyrésń
vtrjek azt a bizonyos javaslatktiteget. A Smaľt City bizottság elnĺikeként, továbbá két tag
jelenlétében áIlíthatja, hogy valóban komplex kéľdésľől van sző. Például az már a Smart City
hatask<jľét surolja, hogy az online forgalomfigyelést egy kerületben be lehetnę vezetni, ani an,
jelenti, hogy adott esetben optimalízá|ni lehet aváiasńott útvonalat, ezźtltal kevesebb dugó lehet
stb. Biztatja Képviselő urat, sőt, hogyha elkészül a javaslattewezette|, és van hozzá kedve, hogy
azt a Smaľt City bizottságmeg!źtrgyalja, és cjsszeillessze azokat a felületeket, ahol ez szfüséges,
arra abszo|út nyitottak' ennek semmi akadaLyát nem látja. Ez egy felfelé nyitott történet, örül
neki, hogy elindul, rengeteg ponton lehet belekapcsolódni.

Zentzi Oszkár
Megadja a szőt Kaiser Józsefnek.

Kaiser József
A fakatasńert megkéľte Ács Pétertől _ bemutatja személyesen, hogy tudjanak vele beszéld - , ä
Józsefuaľosi Gazdá|kodási Központ Zrt. egyik ígazgatőjától, aki szívesen odaadja bárkinek a
Bizottság tagsai köziil, akit éľdekęl. Jónak tart egy-két dolgot, amit Képviselő urak felvetettek, de
azt|átni kell, hogy amikor fakivágásľól van szó, pl. a Ludovika teriiletén, akkor nyilvánvalóan
azt szeretnék, hogy minél több fát pótoljanak vissza, és a fennmarađő ffüat szeretnék elosztani a
kerület többi ľészén. A favisszaültetésekľe várniuk kel|. Azért nem tudnak helyszíneket megadni,
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illetve kijelölni az onkormáĺyzat, mert nem tudják, hogy merrrryi fa marad meg abból a
mennyiségből, amelyet most visszatiltetnek. Ugyanez vonatkoz1k a Százados Negyedľe, elobb
meg kell nézni, hogy mennyi fát kell pótolni, ezután kell meghatározni, hogy pontosan hova -
nyilván a Százados út és kĺlmyékére, ez az elsőđleges szempont - kell őket tiltetni. Dr. Erőss
Gábor Képviselő úľ és dr. Feľencz orsolya Képviselő asszony azon hozzásző|ásával mélyen
egyetért, hogy ki kell dolgozni a zĺjldstľatégiákat, a fapótlás ennek csak egy része. A tĺjbbit a
Smaľt City bizottság meg fogsatárgyalni, és javaslatot fog terrni az onkormányzatnak. Nagyon
fontosnak taĄa a józsefuáľosi tanosvény megvalósítását, ahol a fiatalok, gyerekek
megismerhetik a kerület fáit, és zöldteruleteit. Látni kell, hogy az e|mu|t 4-5 évben olyan
fejlesĺések valósultak meg a közterületeken, mint például a kozterek megújítása, a kozutak
fásítása. Útfelĺ3ĺtes tervezése most már nem is lehetséges faültetés nélkül. Véleménye szęrint
nagyon fontos ez az e|óteqesztés, kéri, hogy támogassák.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt dr. Erőss Gábornak.

dľ. Eľőss Gáboľ
Kĺjszöni a pozítív ľeakciókat. Javasolná egy sző beszurását az e|ote1esztés tényállás részének
első mondatába,tehttt' a,,kertilet lakóinak élhetőbb' zöldebb, egészségesebb, és szebb környezetet
teremtsen.'' Minden zö|dstratégia aruőI szól, hogy azoknak a káros anyagoknak, amelyek a
szervezetbe jutnak - elsősoľban a ftités és a közlekedés kcivetkeztében, és amelyektől nem
védenek meg a ffü, hogyha kevés van belőlük _ csĺikkentsék a kaľos hatáséLt. Kérdése tehát' hogy
az ,,egészségesebb'' szőva| kí lehetne-e egészíteni az e|őtefiesztést. Megértve, hogy hogyan tud
kapcsolódni az, arĺlit elkezdett a pźltizsi klímacsúcs kapcsán, amikor a kerület, Áder Janos
Kcjĺáľsasági Elncik ur felhívására, csatlakozott a klíma megállapodtshoz, amely a tegnapi napon
lépett életbe, tehátategnapi napon éľte el arutifiká|ő országok szźmaaztakuszoböt, ami alapján
érvényes a klímacsúcs. Ez Ader János komoly érdeme, és a Képviselő-testtileté is, hogy
csatlakozott. Amennyiben elkezdődnek a konzu|tációk, és a két folyamat összeérhet, sőt
kiegészÍilhet azza|, amit dr. Ferencz oľsolya Képviselő asszony mondott, akkoľ a kövętkező
javaslatot tenné: ahatźrozatot a 4. pontban a Karosanyag-kibocsátás Csökkentési Programmal,
az 5. pontban a Klímaa|kalmazkodási Progľammal egészítené, ki. A konzultációk soriín máľ
ezeke is ki tudnĺának térni, így valóban egy komplex zĺildstratégiát alkothatnak. A Ludovikával
kapcsolatban koľábban kért konkľét információkat arra vonatkozóan, hogy hogyan źi| a
fakivágás. Azőta sajnos újabb fakivágĺísi engedélý kapott a benlházó, és azóta is csak
ta|á|gatnak, hogy ez vajon a lovarda építéséhez szĹikséges-e. Nemhogy nem lehet tudni, hogy
hány fával kell pótolni az edđig kivágottakat, hanem újabb és újabb fakivágások vannak.
Szeretné kérni _ ahogy minden hasonló előterjesĺésnél - , hogy a kęrĹilet érje el, hogy a
beruhazók minimálisra, lehetőleg nullara csökkentsék a fakivágásokat. Érdemi tájékoztatást kér a
fakatasztenől, illetve az i$ eĺgedéllyel kapcsolatban arról, hogy mely fak keriitnek pluszban
kivágásra.

Zentai Oszkáľ
Azt javasolja, hogy bizottsági határozatot ĺe hozzarlak arról, hogy szavakat szúrjanak be
Polgármester ur előterjesztésébe. Megadja a szőt dr.Mészźr Erika Aljegyz(5 asszonynak.

dľ. Mészáľ Eľika
A Bizottságnak ana van hatásköre, hogy javasolja a Képviselő-tęstĹiletnek megtárgya|ásra az
előterjesztést. Természetesen a Bizottsélgnak lehet olyan hatáĺozata, amelyben kiegészítéssel
javasolja a megIárgyalást, de itt fószabályként ahatźrozati javaslat tekintetében' nem pedig az
Elnök ir źllta| elmondott tartalmi rész tekintetében. Polgármesteľ úr előterjesztésében ezeket
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tarIotla fontosnak, a képviselő-testtileti ülésen dönthet úgy Polgármester úr, hogy befogaď1a a
Képviselő ut á|ta| mondottakat, úgy gondolja ezt hagyják meg Polgármesteľ úrnak, hogy
eldöntse. A hattlrozati javaslat tekintetében úgy gondolja, hogy az e\ég tágan ťogaImaz. Ezért
hangsúlyozta, ahogy aá Képviselő asszony is elmondta, most kezdodik az egyeztetés' direkt nem
akaľtak konkĺétumokat beleírni ahatározati javaslatba, azt,hogy az egyeztetésnek milyen vonal
mentén kell haladnia, mert egy vezetó szál csak arra ađ lehetőséget, hogyha kihagynak valamit,
akkoľ az miért nincs benne. Ugy gondolja' hogy a Képviselő llr á|taI ęlmondott plusz két
szempontrendszeľ, a klímaalkalmazkodás és a károsanyag-kibocsátás is tésze lehet egy
zöldstratégiának, ezek a|apjtn is el lehet kezdeni, illetve lehet folytatni az egyeztetéseket.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt dr. Eľőss Gábornak.

dľ. Eľőss Gábor
Igaza van Aljegyző asszonynak, az l.-es részhez javaso|ta. pedig ahatározati javaslathozke|IetÍ.
volna. Ettől fiĺggetlenül fenntaľtaná, de amennyiben A|jegyzo asszony javaslata, hogy holnap
terjessze e|o, azt is lehet. Ezúton akkor jelezné, mert szeretné, hogyha legalább eń az egy kérdést
ki tuđnfü vonni a politikai csatáĺozások kĺjréből, és nem lenne javaslatából a holnapi képviselő-
testületi ülésen befeszülés. Lelki szempontokat is mérlegelve kéri, hogy segítsenek abban, hogy
megtalálja a legbékésebb módját annak, hogy a károsanyag témát, és a klímaalkalmazkodás
témát is beemeljék. Véleménye szerint a 4. pontba beleillene az,Ilogy,, felkéľi a polgármesteľt,
hogy kezdeményezzen egyeńetéseket a káľosanyag-kibocsátás csökkentése taľgyában,,, aZ 5.

pontba pedig az,hogy,,kezdeményezzen a klímaalkalmazkodás ttxgyában,,. Mondják meg, hogy
mi az, amivel inkább van esély a konszenzus kialakításáľa.

Zentai Oszkár
Mint a Bizottság elnöke, tájékońatni fogja az előterjesztőt eľľőI a javaslatról. A napirend vitáját
Iezár ja.Szavazásrabocsátjaazeręďetihatározati javaslatot:

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés meg!árgya|ását.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2016. október 6.

Zentaioszkár
Megállapítja, hogy a Bizottság 13 igen, 0 nem' 1' taĺtőzkodássalelfogadtaahattlrozatot:

13712016. (X.05.) sz. EMBI határozat (l3 igen.0 nem szavazattal' 1 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés megltrgyalástlt.

Felelős: polgármesteľ
Hatátidő : 20I 6. október 6.

Napirend IIl3. pontja: Javaslat a hánasságkötés előtt állĺó párok megajándékozásárő| sző|ő
ľendelet elfogadásáľa
(ír ásb e li e lőterj e sztés)
Előterjesztő: dr. Kocsis Móté - polgármester
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Zentai Oszkáľ
Napirend vitáját megnyitja. Megadja aszőt Camara-Bereczkj Ferenc Miklósnak.

Camaľa-Beľeczki Feľenc Miklós
Megismerve A|jegyző asszony előbb elmondott éľveit, hogy a Bizottság nyilván csak javasolja a
Képviselő-testtiletnek azt,hogy mit tart megtáľgyalásra alkalmasnak, és mit nem, ennek ellenére
szeretne kérni egy módosítást: az I. részben, a ,,Tényá||ás és a döntés 1artalmának részletes
ismertetése,, Íészben, az első bekezdés utolsó mondatát _ ,,A családi kapcsolat a|apja ahźzasság,
illetve a szülő-gyermek viszony.'' _, illetve a2.bekezdést -,,201O-ben a Kormány családbarát
fordulatot hajtott végre. Visszaadták amagyar családok szźlnćlra a csaláđalapítás, a házasság, és
a gyermekáldás becsületét, arryagi és társadalmi elismertségét.'' _ teljes egészében szeretné,
hogyha tĺjrlésre kerĹilne az e|őterje.sztésből, mivel ez rlem tény, legfeljebb vélemény. Mint
vélemény, ez politikai kategória" ezÉrtkéÍí a töľlést' így számfua is elfogadhatővá válna.

Zentai Oszkár
Yálaszadźsra megadja a szőt Al1egyzó asszonynak.

dr. Mészáľ Eľika
Az előterjesaő szabadon megvá|aszthatja természetesen a jogszabá|yi köľülmények
Íigyelembevételével, hiszen a Hivatal eń. vizsgáIja _, hogy mit szeretne leírni. Az előterjesztés
valóban egyfajta véleményt tarta|maz, az előteľjesztő véleményét. Ez Polgármester ur
előterjesztése, ez az ő véIeménye, úgy gondolja, hogy a tisztelt Bizottságnak arua nincs
hatásköľe, hogy Polgármester uľ véleményét módosítsa. Természetesen amennyiben a
rendelethez, amely a dĺjntést tarta|mazza' van konkľét javaslata Képviselő úľnak, a|<kor azt
szívesen véleményezik. Polgáľmesteľ úr véleményétó|, aruőI,hogy eńmegvá|tońassa,hatátozati
javaslatot nem hozhat aBízottsźry.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt Kaiser Józsefnek.

Kaiser Jĺízsef
Ért a politikai felszólalásokat, ezeket el kellett mondania, de tudni kell, hogy az első bekezdés
utolsó mondata az Alaptorvényből került idézésre, vagyis nem vélemény, hanem az A|aptorvény
szó szerinti interpretéiása. Ezért ,űgy gondolja - bar tudja, hogy mások nem szeretík az
Alaptörvényt - , hogy az Alaptörvény Képviselő úrra is kötelező. A másik áIIítź.sá.lva|

kapcsolatban felhívja Képviselő ur figyelmét, hogy 2002-ben a D209-es, aki megígéľte, hogy
nem vonnak vissza semmit, mindent visszavontak' amit az elsó orban-koľmány javasolt. 2010-
ben a kormánynak az vo|t az e|só dolgą hogy visszaadja pé|dául a csaláđi adókedvezméný, a
családtámogatźst, a GYED-et. Továbbá rijdonságokat is bevezettek, mint pélđául az
otthonteľemtési kedvezmények' a szocpolt átalakítottak CSoK-ra, amely sokkal többľéttĺ, és

nagyobb foľmátumú, mint a szocpol volt. Hźzasságktltés esetén is adnak adőkeđvezményeket.
Gyermekvállalás esetén nem beszélt a GYED Extľaľól, vagy arcő|, hogy GYES alatt teljes
munkaidőben lehet dolgozni. Ezek mind-mind olyan segítségek a családok részére, amelyekben
lehet, hogy Képviselő úr kételkedik, de ezek valós tények, olyannyira, hogy azBurőpai Unióban
Magyarorszźę adja ktiltségvetéséhez képest a legnagyobb családtámogatást. Eztnagyon jő|teszí,
és reméli, hogy mások is kĺivetik apéIđát.

Zentai Oszkáľ
Az elmondottak alapjan valóban úgy tiĺnik, hogy foľđu|at ál|t be. Megadja a szőt Camara-
Bereczki Ferenc Miklósnak.
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Camara-Beľeczki Ferenc Miklós
Nem szereti, hogyha a sztĄába adnak olyan mondatokat, amelyeket nem mondott. Nem tudja,

mikor említette, hogy nem szeľeti az A|aptotvéný, még ha ez így is van......(A háttérből
bekiabólós hallatszik.)...A|jegyzó asszonyhoz intézi kéľdését, mondja el neki, hogy hogyan
tudják feloldani azt a zavart, hogy szívesen megszavazná az eIóterjesztést, de nem tudja
elfclgacĺni ez'z,el akét mondattal. Van-e valamilyen lehetőség a probléma megoldására?

Zentai Oszkár
YáIaszađásramegadjaaszőtAljegyzőasszonynak.

dr. Mészár Erika
A tisztelt Bizottság javasolja a Testületnek az előteľjesztés megtárgyalását. A döntés maga erľől
szól. Nem tudjak feloldani a Képviselő úr által kérteket.

Zentai Oszkáľ
Megadja aszőtdr. Erőss Gábornak.

dr. Erőss Gábor
Kivételesen nem készti|t anla, hogy politizźĺIni fognak, de ha mźr e|kezđődött a családpolitika
elemzése, és minek lett a becstilete helyreállítva, akkor mondana néhány másik intézkedést, mint
amit Képviselő úľ az e|őbb felsorolt. Soha nem |átott, durva pénzkivoĺás az oktatásügyből, külĺjn
sújtva például azokat a tanodźl<at, amelyek a kisgyeľekek iskolai lemorzsolódásának
megakadályozástńvégzik' mindazon tanodfüat kihúzták atźtmogataĺdók listájaľól, amelyek nem
tettek hűségeskiit a Fidesznek. A családtámogatási ľendszer papíľon lehet, hogy jól hangzik'
hogy sok pénzt adnak...

Zentai Oszkáľ
Elnézést kér Képviselő úrtól, de véleménye szerint tekintsenek el a politikaĺ vitákÍő|. ...(A
hótt érb őI b eki ab ál ás hal l ats zik. )

dr. Erőss Gáboľ
... a csa|ádtámogatási rendszerben ,,elinÍláIták,, a családi pótlékot...(A hóttérből bekiabóIás
hallatszik.) Egy éve nincs infláció, előtte pedig folyamatosan inflálódott. Csak azokat a

családokat segítik kiemelten, ahol nagyon magas a szĺilők keľesete, és van haľom gyeľek. Azoĺ
családokat, ahol nincs három gyerek, és magas a sztilők keresete, azokat valamennyire
támogatják. A dolgozó szegényeket, akik minimálbéľből élnek, azokat viszont nem segítik. Elég
megĺézĺĺ a statisztiktl<at, a végeredméÍY M, hogy stagnźů a gyermekvállalási hajlandóság.
Miközben sok százmillió forintot elkĺjltöttek arca,. hogy a gyeľeket vállaló felső-kĺizéposztáIý
támogassák, aközben a gyeľekek esélyét a továbbtanulásľa nem adjĺík meg azzal, hogy 16 évľe
csökkentętték az iskolai tankötelezettséget. Különben nőtt volna a gyermekvállalási hajlandóság.

Zentai Oszkáľ
Megköszĺĺni Képvisető ur hozzásző|ását, amennyiben a házasságkötés előtt á||ő páľok
megajándékozásárőI szóló rendelet elfogadásźra tett javaslattal kapcsolatbaÍr van kéľdése, vagy
észrevétele , ań. szívesen meghall gatjak, Ennek lĺányźtban a vítát |ezźtrja. Szavazásra bocsźúja az
alábbi határ o zati j avaslatot :

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek az e|őteqesztés meg!árgyalását.
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Felelős: polgármesteľ
Határidő: f016. október 6.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy aBizoÍtsźry 10 igen,3 nem, 1 taľtózkodással elfogadtaahatározatot..

138/2016. (X.05.) sz. EMBI határozat (10 ieen,3 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizoltság javasolja a Képviselő-testtiletnek az eIőterjesztés meg!źtrgyalástń.

Felelős: polgármester
Hatĺáľidő: 2016. október 6.

Napirend IIl4. pontja: Polgármesteri täjékoztatő a |ejárt határidejű testiileti határozatok
végrehajtásáról, az e|őző ülés őta tett fontosabb intézkedésekről' a jelentősebb
eseményekľő| és az iinkormányzatipénzeszktiztik átmenetileg szabadrendelkezésű részének
pénzpiaci jeltegű lektitéséről
(ír ás b el i t áj é ko ztató)
Előterjesztő: dr. Kocsis Máté _ polgármester

Zentai oszkár
Napirend vitájźú megnyitja, |ezźnja. Szavazásta bocsátja az alábbihatfuozati javaslatot:

AzBmberi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés meg!árgyaIźséú.

Felelős: polgármester
Határidő: 2016. október 6.

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy aBizottsźą9 igen, 0 nem, 4tartőzkođássalelfogadtaahatźnozatot:

139/2016. (X.05.) sz. EMBI határozat (9 ieen. 0 nem szavazattal' 4 taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-tęstületnek az előtetjesztés meglfugyalását.

Felelős: polgáľmester
Hatáľidő: 2016. október 6.

Zentai Oszkár
További kéľdés, hozzásző|ás hianyában aBizottságtilését 10 óra 35 perckor lezátja.

ű.2/, ,n-Z---'
Zentai oszkáľ
aBízottság elncjke

K. m. f.
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A jegyzőkonyv az Mötv-ben foglalt rendelkezéseknek megfelel, és az Emberi Erőforrás
Bizottság 2016. október 5-ei ülésén e|hangzottakat hitelesen tanúsítja.

Pálka Dóra
Szervezési és Képviselői Iroda ugyintézője

Bodnáľ Gabriella
Szeľvezési és Képviseltii Irod fl*"ffi'\
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